
Toelichting en persoonlijke mening

De studiecentra hebben als doel de kloof tussen allochtonen en autochtonen te verkleinen. Omdat de jeugd van 
nu de toekomst is van later willen ze het bereiken door jeugdparticipatie te bevorderen. Met als jeugd bedoel ik 
dan de derde generatie. Het is een feit dat de ouders van de derde generatie jongeren geen vooropleiding 
hebben en zich vastkampen aan hun oude tradities en cultuur. De studiecentra is bedoeld om te functioneren als 
een overbrugging tussen deze ouders en de jongeren die willen emanciperen in de Nederlandse samenleving. 
We zouden dit kunnen zien als een studentenhuis waar jongeren kunnen verblijven en zicht richten op hun 
toekomst. 

Waarom geen kamer maar een jeugdverblijf? Het jeugdverblijf zoals jullie het zelf noemen is voor de jeugd 
tijdens hun middelbareschool periode. Het is een feit dat mijn moeder/vader mij niet zomaar uit huis zouden 
sturen voor ik getrouwd zou zijn. Ik vind dit ook geen punt om voor te schamen. Dat zijn namelijk de normen en 
waarden die ik meekrijg van huis. Nu als student mag ik op kamers gaan van mijn ouders, deze jeugdverblijven 
zijn er alleen voor bedoeld om de jeugdparticipatie van autochtonen jongeren te bevorderen. Hoe komen jullie 
erop dat deze jongeren afgesloten worden van de samenleving?
Ik zelf ben jarenlang in mijn jeugd als scholier gebleven in een studiecentrum. Ik heb er zelf voor gekozen. Ik ben 
er vrijwel zeker van overtuig dat ik beter CV heb dan een gemiddeld Nederlandse jongedame, en dit heb ik echt 
alleen te danken aan deze jeugdverblijven. Ik ben jarenlang actief geweest als procesbegeleidster bij het 
Nationaal Jeugddebat.Ik ben bevoegd om trainingen te verzorgen als het gaat om communicatievaardigheden, 
debattechnieken. Ik ben zwemdocente, Ik ben een maatschappelijke werker, ik ben momenteel bezig met mijn 
rechtsgeleerdheids opleiding. En dit is niet eens een tien procent van wat er nog meer staat op mijn CV.
Beide ouders spreken haast geen Nederlands, niet opgeleid. Kinderen van laagopgeleide ouders zijn vaak 
zelf ook laagopgeleid. Als ik dus bij mijn ouders gebleven zou zijn was er een groot kans dat ik op een mbo zou 
eindigen) ( http://www.volkskrant.nl/vk/nl/2686/Binnenland/article/detail/846293/2007/09/26/CBS-Opleiding-ouder-
bepaalt-opleiding-kind.dhtml) Mijn moeder heeft destijds deelgenomen aan de hongerstaking in 1999 (in 
http://www.doorbraak.eu/gebladerte/10547f33.htm) Toen werd er massaal geroepen dat we integratie moesten 
bevorderen.Daarom zijn we ook jaren terug met zijn alle hier in Nederlands eens geworden om integratie te 
bevorderen. In het maatschappelijk leven is integratie een term voor de mate waarin verschillende 
bevolkingsgroepen in staat zijn duurzaam samen te leven met elkaar. Dus kortom respect hebben voor elkaars 
cultuur traditie en proberen het beste eruit te halen. Wat nu ik zie gebeuren in Nederland is verweg van integratie, 
een nieuwe term is in het leven geroepen; assimilatie Allochtonen moeten zich volledig aanpassen aan 
onze(Nederlandse) cultuur en mogen niets uit de cultuur van het land van herkomst behouden. Ik ben echt geen 
vooroordelen maar jullie nieuwe wetsvoorstel en vooral de memorie van toelichting zet mij aan het denken. De 
studiecentrums zijn tevreden, leerlingen zijn tevreden, ouders zijn tevreden. De partijen om wie het gaat zijn 
tevreden, er is geen enkel gesprek geweest met de bestuursleden en er wordt een nieuwe wet gecreëerd.
Ik heb mijn persoonlijke mening gegeven hierboven maar ik heb mijn twijfels over hoe serieus jullie dit ga nemen 
aangezien de mening van de ouders, studenten ook niet zijn gevraagd   

 tot slot   :   waar slaat deze wet nou op? -_- 
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